
Душан Јањић: Све је у рукама Кфора, кренули су да уклањају барикаде и уклониће их
субота, 22 октобар 2011 13:46

Апсолутно је све у рукама Кфора, он ће одлучивати о даљем ритму. Правац је јасан.
Кренули су да уклоне барикаде и уклониће их. Даваће прилику локалним политичарима
да то ураде.

  

Критичан тренутак ће бити Рудница, Брњак, Јариње. О њима брине амерички
контингент. Зашто су они критични? За ове прелазе, који су настали иза чек поинта,
одговоран је Београд.

  

Очекујем да ће уследити директан ултиматум Београду да уклони те препреке или ће се
проширити копнена зона, па ће се тек онда кренути на рушење барикада.

  

Око недељу дана ће још бити потребно да ствари дожу до те тачке, али не би ме
изненадило да у неку хладну зору, Кфор то заврши. После тога Бог нам помогао, питање
је каква ће бити реакција народа.

  

Најгоре је што се Тадић не оглашава. Злокобни су знаци. Тадићево ћутање више говори
о страху, него о снази.

  

Тадић треба да седне и да разговара са Коштуницом и Николићем. То би било политичко
решење.

  

А безбедносно решење се мора тражити у томе да се постигне договор са Вашингтоном.

  

(Факти)
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